
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 6. 10. 2020 v Hradci Králové  
 
Účast: Šolc, Velda, Vágner, Němeček, Fialová, Víšek 
Omluveni:  
 
VV projednal a schválil:  

1. Zrušení Memoriálu Arnošta Driena pro rok 2020. 
 
VV oznamuje:  

1. VV bere na vědomí rezignaci JUDr. Jiřího Prokopa na členství ve VV. Řešení úkolů správce 
kuželny je v běhu a je diskutováno s J. Prokopem, po ujasnění dalšího postupu bude tento 
zápis doplněn o znění rozhodnutí VV a přijatých opatřeních. 

2. Rozhodnutí VV a přijetí opatření bude projednáno mailem distančně, v této souvislosti se ruší 
jednání VV dne 12.10.2020. 

3. VV vyjadřuje poděkování JUDr. Jiřímu Prokopovi za dlouholetou práci ve VV a v pozici správce 
kuželny.  

4. Dochází ke změně termínu turnaje ČD z října na 25. a 26. listopadu. 
5. Na základě podnětu některých účastníků HALK byla opětovně projednána otázka cen pro 

jednotlivce a ženy. Vzhledem k částečně nedohrané soutěži, k okolnostem, za kterých se 
HALK dohrávala a vzhledem k tomu, že jde především o soutěž týmů, VV opětovně rozhodl o 
oficiálním nevyhlášení pořadí jednotlivců, žen a vítězů nižších lig. S vědomím, že v době 
původního (shodného) rozhodnutí VV účastníky HALK dostatečně neinformoval, se VV 
dotčeným upřímně omlouvá za nesdělení změny a neupravení propozic.  

 
VV uložil:  

1. Zajistit test webových kamer pro případnou instalaci. p. Němeček, p. Víšek – dokončit 
nastavení kamery 

2. Zajistit pořízení potřebného nářadí (po dohodě se správcem kuželny). P. Víšek, T: 9/2020 – 
odloženo na 10/2020 

3. Zajistit desinfekci a vyčištění klimatizací. P. Víšek, T: 9/2020 – dokončit 
4. Všem členům: Zvážit svůj zájem o práci ve VV jako dočasná náhrada za odstoupivšího člena 

s možností aktivně ovlivňovat chod klubu (do volební členské schůze v lednu 2021). Případní 
zájemci, informujte o své aktivitě předsedu klubu. 
 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


